
 

Jaarverslag van de Medezeggenschapsraad 2023-2024 

De MR in het algemeen 

De MR heeft een bewogen jaar achter de rug. We starten in het begin van het schooljaar met een 

nieuwe samenstelling, onze betrokken voorzitter -Dhr. Niels Moddemeijer- heeft ons verlaten voor 

een  nieuwe werkplek en we hebben een nieuw lid mogen verwelkomen in Mw. Esther de Bruin 

vanuit het team.  

Nieuwe voorzitter 

In de eerste vergadering op 27 september 2023 wordt Mw. de Bruin door stemming de nieuwe 

voorzitter. Zij wil de lijn die Dhr. Moddemeijer heeft ingezet om de MR verder te professionaliseren 

vervolgen. Verder wordt ons gemeld dat de Raad van Toezicht uitbreiding zoekt, we mogen een 

kandidaat voordragen. 

Jaarplanning 

De MR ontvangt gedurende het schooljaar verschillende stukken waar het zich over moet buigen, de 

jaarplanning zal daarop aangepast worden zodat we de tijd hebben ons voldoende voor te bereiden. 

Gezamenlijk vergaderen met de Raad van Toezicht 

Nieuw dit jaar is de opzet van de gezamenlijke vergadering met de RvT, in het voorjaar zal de RvT de 

vergadering voorzitten en in het najaarsoverleg is de MR de organisator.  

Evaluatie sollicitatie RvT 

De MR mocht aanschuiven bij de sollicitatiecommissie van de Raad van Toezicht, we hebben twee 

nieuwe leden mogen verwelkomen waarvan één op voordracht van de MR. 

Welzijnscheck 

De MR heeft verzocht om een nieuw afnamemoment van de Welzijnscheck voor het personeel, dit 

zal voortaan tijdens een studiedag worden afgenomen. De resultaten zijn dan namelijk een 100 

procent responsscore. De uitslag zal worden besproken in de MR en hierna met de directeur. 

De directeur zal in een teamvergadering de uitslag met het team bespreken, waarna deze met de MR 

het één en ander uit zal zetten en bepalen welke stappen er moeten worden gezet voor de toekomst. 

In gesprek met de RvT 

Dhr. Brink stelt namens de RvT de MR op de hoogte van een op handen zijnde bestuurswisseling, per 

1 april zal Dhr. Winters terugtreden als bestuurder en Dhr. van Petegem zal deze functie van hem 

overnemen. Dhr. Winters blijft tot 1 augustus bereikbaar voor advies voor de nieuwe bestuurder. 

 



Gesprekkencyclus 

We worden geïnformeerd over de nieuwe gesprekkencyclus die zal worden ingevoerd. Deze cyclus 

omvat alle gesprekken zoals deze volgens de wet met werknemers van de school worden gevoerd. 

Op het moment van schrijven zijn we in de afrondingsfase aangekomen en mogen we onze op- en 

aanmerkingen bespreken met de directeur.  

Uitbreiding MR 

Wat ons dit jaar duidelijk wordt is dat we eigenlijk extra krachten nodig hebben, het werk van de MR 

is divers en vaak tijdrovend. We hopen dan ook dat we nieuwe leden kunnen vinden, zowel vanuit 

het team als ook een aantal betrokken ouders. Plannen hiertoe worden uitgewerkt. 

Eind dit schooljaar zal Dhr. Jeroen van den Beemd afscheid nemen van de MR, hij heeft hierin 

plaatsgenomen vanaf juni 2020 en zijn zoon heeft onlangs het praktijkdiploma mogen ontvangen. Dit 

betekent dat de functie van secretaris vanaf dat moment vacant geworden is. 

Vanuit het team hebben we in ieder geval één aanmelding gehad voor de MR, mogelijk om op 

termijn Mw. Ria Hopma op te volgen.  

De nieuwbouw of verbouwing van ons schoolgebouw 

Hoewel een nieuw schoolgebouw of een verbouwing van ons schoolgebouw heel wat voeten in de 

aarde heeft, kunnen we toch melden dat er vooruitgang blijkt. Alleen zijn sommige plannen niet goed 

uitvoerbaar gebleken en moeten andere ideeën overnieuw uitgewerkt.  

We blijven een prachtig gebouw verwachten indien mogelijk op de huidige plek van ons 

schoolgebouw en mogen op een goede samenwerking rekenen met de gemeente Hardenberg 

Lidmaatschap VOO 

De komende tijd zal de MR ondersteund worden door bekwame mensen van de VOO, het werkveld 

van de MR is behoorlijk breed en extra ogen en kennis zijn dan onontbeerlijk. Ook zullen we werk 

maken van een nieuwe taakverdeling binnen de MR, leden krijgen meer met een beperkt eigen 

werkveld te maken en voldoende toerusting voor dat gebied. Zo hopen we dat de voorbereidingstijd 

voor iedereen minder wordt en we slagvaardiger zijn als geheel. 

Ten slotte 

Rest ons om nog enkele hamerstukken te vermelden; 

• Het vakantierooster 2024-2025, dit is overgenomen door de MR 

• De schoolgids van onze school, de laatste hand wordt er aan gelegd en dat is ‘slechts’ 

vormgeving. Binnenkort online te vinden. 

• Taakbeleid, in de recente geschiedenis opgezet maar niet echt tot praktijk geworden. Deze 

wordt opnieuw uitgewerkt met de nieuwste bevindingen en ervaringen en deze zal 

waarschijnlijk in maart 2025 worden aangeboden ter beoordeling. 

Dank voor uw aandacht. 

Het afgelopen jaar hebben we als MR mooie stappen mogen maken, tezamen met het team en de 

ouders van onze prachtige school. We kijken dan ook met een gerust hart uit naar het volgende 

schooljaar! 


